

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



交通及物流業
Transport and Logistics

銅獎 Bronze Award



九龍巴士(一九三三)有限公司
The Kowloon Motor Bus Company
(1933) Limited

九龍巴士(一九三三)有限公司致力採用先進技術減少路邊的廢氣排放，不斷添置最新的低排放巴士，並透過加裝減排裝置為現役巴士升級，大量減輕車隊所排放的微粒及氮氧化物水平。

The Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited adopts the latest technologies to reduce roadside emissions. By renewing its bus fleet with the latest low-emission models and upgrading older buses by retrofitting exhaust treatment devices, KMB has improved emissions of particles and nitrogen oxides significantly.



透過路線重組、優化班次及巴士轉乘計劃，減少路邊廢氣排放及於繁忙道路的擠塞情況。

Reducing roadside emission and traffic congestion on busy roads through route and timetable rationalisation and bus interchange programmes.



為車長提供環保駕駛技術訓練，減少巴士行駛時消耗的燃料，以及產生的空氣及噪音污染。

Providing training programme on eco-driving techniques to bus captains to reduce fuel consumption, air and noise pollution during bus operation.



為服役中的巴士加裝減排設施及添置全新歐盟第五代巴士，減少路邊廢氣排放。

Installing emission reduction devices in serving buses and procuring new buses of Euro V to reduce roadside emission.